
Gl. Roskilde Amts Biavlerforenings Voksklub 

Referat af bestyrelsesmødet d. 27/1 2021 kl. 17.00 
Sted: Skype  

Deltagere: Stig, Henrik og Hans-Erik 
 

Dagsorden Referat 
1. Godkendelse af 

referat og dagsorden 

Ad 1 Referat af bestyrelsesmødet d. 17/9 og dagsorden 

godkendt. 

2. Nyt fra Heino Ad 2 HEG aftaler møde med Heino og gennemgang af vokskort 

og kontrol af vores pulje. Vi kan først kontrollere, når folk 

har bestilt det de skal bruge. 

Heino har travlt – han d.d. sendt regninger ud for 

efterårets udsmeltning.  

Et medlems voksklub voks og grøn voks var blevet 

blandet sammen. Det blev opdaget efter omsmeltning men 

inden voksen kom over i puljen. Heino har kompenseret 

medlemmet.  

3. Regnskab - økonomi Ad 3 Vi har 40.000 kr. Vi har ikke de store udgifter – vi 

planlægger en større generalforsamling i 2022 

4. Regnskab - voks Ad 4 Vi har p.t. 1177,8 kg  

5. Sager til behandling 

– mail til medlemmer  

Ad 5  Vi skal have sendt to mails ud til medlemmerne – en om 

kontingent og Greenstick – og en om bestilling af voks og 

generalforsamling. Mail 1 og 2 er medsendt som bilag 

6. Sager til behandling 

– Generalforsamling  

Ad 6 Bestyrelsen har ingen sager til behandling på 

generalforsamlingen 

Vi foreslår at vi bruger lidt ekstra på generalforsamling 

2022 – vi afsætter 20 x 150 kr til formålet. 

Generalforsamlingen bliver afholdt så snart Corona-

situationen tillader det – dog med 3 ugers varsel 

Henrik kontakter Lars vedr. revision af 2020. 

7. Honningmagasinet 

og hjemmeside 

Ad 7 Formanden mangler at lave et indlæg om Voksklubben. 

8. Evt. og næste møde Ad 8 Intet til referat. 

Referat: HEG 


